
Utfärdare Datum Lokal och plats Mötesnr 

Svenska Skidskytteförbundet 20210330 Teams 6_2020/2021 

Mötesdeltagare Övriga deltagare: 

Sofia Domeij, ordf.  Gunnar Olofsson, Tommy Höglund, Monica Äijä Lenndin, Eva 
Hörwing, Bengt Jönsson, Bengt Eveby, GS Rikard Grip samt Martin Ohlsson 

 

Kallelse/protokoll delges även Beräknad mötestid 

 19:00 – 21:30 

Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för Protokollförare 

 Martin Ohlsson 

 

FÖREDRAGNINGSLISTA - PROTOKOLL KONSTITUERANDE STYRELSEMÖTE 
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Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd 
 
INLEDNING 
Mötet öppnande 
Ordförande förklarade mötet för öppnat. 
 
Val av justerare för mötet  
 Beslut: Tommy Höglund 
 
Godkännande av dagordning 
 Beslut: Dagordningen godkändes.  
 
Föregående mötesprotokoll 
Beslut: Protokoll från 210202 samt protokoll från extra 
styrelsemöte 210222 gicks igenom, godkändes och lades till 
handlingarna. 
 
 
 
ÖVERGRIPANDE 
Administrativa förbundsfrågor 
Inget särskilt att avhandla. 
 
 
 
Förbundsrapport 
GS redogjorde för sin rapport med följande höjdpunkter: 

- Förbundet har två tjänster ute som 
försäljningsansvarig respektive 
kommunikationsansvarig. Ansökningstiderna har 
precis löpt ut och intresset är stort. Strax innan 
ansökningstidens utgång hade 80 ansökningar till 
förstnämnda tjänst inkommit och 40 ansökningar till 
den andra. OnePartnerGroup bistår i processen. 

- WC har genomförts med mycket goda vitsord. 
Glädjande nog endast 2 positiva Covidtester där 
smittspridning lyckades undvikas. Totalt antal tester 
uppgick till 1 609 st. 
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- Budgetprocessen inför kommande verksamhetsår är 
igång. 

- Forum kommer troligen gå av stapeln i slutet av maj. 
- Registrerade LOK-stödstillfällen har stigit med 15% 

2020 jämfört med 2019 trots krävande pandemi. 
Oerhört glädjande siffror. 

- Lyckat SM i Östersund har genomförts. Sändes via 
LiveArena i Aftonbladet. 

- Borås vill återigen söka SM-veckan och är intresserade 
av att bygga en anläggning kopplad till detta. Rikard 
och Ulrika ska besöka Borås för att ta frågan vidare.  

- Nytt teamsponsoravtal med Swegon är tecknat på 4 år 
och kommer att lanseras den 31 mars. 

- 31 pallplatser i världscupen, 6 VM-medaljer och seger 
i damernas stafettcup kombinerat fantastiska TV-
siffror summerar en otroligt framgångsrik elitsäsong. 
VM-sändningarna följdes av i snitt 1,4 mnkr tittare. 

- Beröm till Andreas Kårström som levererade en 
mycket god insats som expertkommentator i 
Aftonbladets sändningar från SM. 
 

Styrelsen tackade för rapporten.   
 
Externa rapporter 
IBU har en gedigen agenda mot ”Target 2026” och bjuder med 
jämna mellanrum in till möten. Arbetsgrupper och 
referensgrupper tillsätts för att NF ska ges möjlighet att bidra 
till den gemensamma utvecklingen av sporten.  
 
IBU har tackat för vårt sena övertagande av VC-finalen med 
betyget ”Congratulations to the OC Östersund to this Perfect WC 
Final” 
 
IBU har aviserat att de kommer kalla till en work-shop i slutet 
av april tillsammans med ”Northern europé” 
 
Planer finns att IBU ska starta upp en ”Biathlon academy” i 
Östersund tillsammans med Mittuniversitetet. 
 
Rikard Grip kommer att nomineras till att tillhöra en 
referensgrupp för utvecklingsfrågor inom IBU.   
 
RF – nuvarande Coronarestriktioner har förlängts till den 3 
maj. 
 
RF – utvecklingsdialog om landslagstöd X pågår. 
 
SOKs årsmöte – 20 april. Sofia och Rikard kommer att 
representera SSSF.   
 
 
  
EKONOMI 
Prognos 2020/2021 SSSF+BEAB 
Martin O och GS redogjorde för förbundets och BEABs 
ekonomi. Fortsatt väldigt stark ekonomi kopplat till bra 
sportsliga resultat i WC/VM, nya tillkommande partnerskap 
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liksom en framgångsrikt arrangerad WC även ur ett 
ekonomiskt perspektiv. 
 
 
Bolagisering 
Informationsmöte där samtliga medlemsföreningar bjöds in 
hölls den 25 mars för att informera om den planerade 
bolagiseringen, totalt dryga 20 deltagare. Kallelse till extra 
årsmöte har gått ut där styrelsens förslag till stadgeändring 
och bildande av IdrottAB ska behandlas, extra årsmöte hålls 
den 15 april.   
 
 
 
 
 
 
Strategi 2026 
 
Den färdigtryckta strategin 2026 är utskickad till föreningar 
och utlämnad till de som besökte SM. Bör finnas med och 
lyftas i många sammanhang framöver. 
 
Summering och kort genomgång av anteckningar av 
styrelsens arbetsmöte avseende ändrat arbetssätt för att nå 
strategi 2026.  
 
Regionerna 
Ordförandeträff 17 mars 

- Agenda var framförallt förankringsarbete avseende 
strategi 2026 samt information om den pågående 
bolagiseringsprocessen av verksamheten.  

Insatser 
- Ytterligare stöd om 300 tkr har öronmärkts för 

regionsutveckling. 
 
 
ÖVRIGA FRÅGOR 
Utmärkelser 
Beslut att dela ut utmärkelserna och göra dessa filmatiserade i 
likhet med fg år. Nominering av utmärkelser till personalmöte 
den 14 april och beslut vid extrainsatt styrelsemöte i april.  
 
Ordförande lyfter frågan kring hederstecken, inspel 
välkomnas från styrelseledamöterna. 
 
Covid-19, restriktioner råder och de är förlängda till 3 maj. 
Uppmaning till rörelsen är att ändå vara aktiva för att 
stimulera och aktivera verksamheten på ett smittsäkert vis för 
att försöka ta tillvara på det stora intresse som finns. 
 
SSSF har under det gångna året agerat föredömligt och 
förhållit sig till rådande restriktioner och rekommendationer.    
 
Policydokumenten bör finnas färdiga innan 
sommarledigheten. 
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AVSLUTNING & NÄSTA MÖTE. 
Nästa möte 
 
Nästa styrelsemöte är bestäms till den 28 april 2021 kl 19:30. 
 
Mötets avslutande 
Ordförande tackade för en fantastisk säsong med 
rekordresultat och för en fantastiskt genomförd 
världscupfinal. Ordförande tackade därefter för visat intresse 
under kvällen och mötet avslutades med gratulationssång för 
Tommy Höglund! 
 
 
 
Ordförande                                                    Sekreterare 
 
 
 
Sofia Domeij                                                   Martin Ohlsson 
 
 
 
Justerare 
 
 
 
Tommy Höglund  
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